

## Antje Voigt

holds a Diploma degree in Architecture from the University of Kassel, Germany.

After studying and practicing in the US, Spain, and Switzerland she held the position as a research assistant at the Institute for Industrial Building and Construction Design at the Technical University of Brunswick, Germany from 2003 to 2010.

During her research and teaching in Brunswick, she organized and conducted various educational programs at the University of Applied Sciences, Mainz, Germany, the ETSA Barcelona, Spain, and Tsinghua University Beijing, China, and practiced in her name.

In 2012 Antje Voigt co-founded the Frankfurt office of Crossboundaries, together with Binke Lenhardt.

Antje Voigt is a registered architect in Germany and was appointed as a member of the BDA (Association of German Architects) in 2007. Since 2014 she has been supporting the BDA Hesse as a board member.

Antje Voigt is a founding and board member of the AEN association (Advanced Engineering Network) established in 2016, a network for promoting industrial and sustainable construction. She frequently lectures, participates in podcasts, and engages in public initiatives, i.e. Deiufer in 2020, and has been appointed as a juror for architectural prizes, most recently the BDA award for young architects, max40.

Since 2020 she has been a member of the urban planning council of the City of Frankfurt and in the same year, she co-founded 9ormal GbR together with graphic designer Petra Schröder, engaging particularly in projects around art, space, and communication. The start-up already initiated two exhibitions in 2021, one in the DAM (Deutsches Architektur-museum) and one in the Museum for Communication in Frankfurt.

## Antje Voigt

毕业于德国卡塞尔大学建筑学。

她先后在美国、西班牙、瑞士学习实践，并于 2003 年至 2010 年在德国布伦瑞克工业大学工业建筑与建筑设计研究所担任研究助理。

在布伦瑞克大学的研究和教学期间，她以自己名义在德国美因茨应用科学大学、西班牙巴塞罗那 ETSA 和中国北京清华大学组织和主持了各种教育项目。

2012 年，Antje Voigt 与蓝冰可共同创立了 Crossboundaries 法兰克福办公室。

Antje Voigt 是德国注册建筑师，2007 年被任命为 BDA(德国建筑师协会)成员，于 2014 年成为 BDA 董事会成员。

Antje Voigt 是 AEN 协会 (Advanced Engineering Network) 的创始成员及董事会成员，该协会成立于 2016 年，是一个促进工业和可持续建设的网络。

她经常演讲，参加播客和公共活动，例如 2020 年的 Deiufer，被任命为建筑奖的评委，最近的是 BDA 青年建筑师奖 max40。

自 2020 年以来，她一直是法兰克福城市规划委员会的成员，并于同年与平面设计师 Petra Schröder 共同创办了 9ormal GbR，主要从事艺术、空间和交流方面的项目。该公司已经在 2021 年举办了两个展览，一个在 DAM (德国建筑博物馆)，另一个在法兰克福交流博物馆 (Museum for Communication) 。